
Zpráva předsedy Kontrolní a revizní komise (KRK) 
Spolku BCCCZ 
Veronika Tvrdá, pro členskou schůzi 15.3.2025 v Praze 
 
 
Vážené členky, vážení členové, 
uplynulý rok proběhl v duchu četných personálních změn, která se dotkla i Komise. Po 
dlouhých letech ji opustil Radek Šíp, kterému bychom ještě jednou rádi poděkovali za 
výborně odvedenou práci a nadšení pro borderky a náš klub. Zůstává na pozici webmastera, 
za což jsme velice rádi, protože je vždy ochotný a přání plní bezodkladně.  
Po kooptaci nového člena KRK na pozici předsedy tedy Komise pracovala ve složení: 
Simona Sochorová, Karolína Koucká, Veronika Tvrdá. O setrvání mé osoby ve funkci se 
bude dnes hlasovat. 
Komise byla přítomna veškeré e-mailové korespondenci mezi členy Výboru. Pokud přišel 
e-mail od členů či referentů a nebyli jsme mezi původními adresáty, Výbor nás přidával do 
následné komunikace. Děkuji tímto Výboru za vstřícnost a vzornou spolupráci v tomto 
směru. 
 
Hned na úvod funkčního období musela Komise řešit řadu podnětů a přihlížet turbulentnímu 
dění v klubu. Především se jednalo o řešení vyhroceného průběhu členské schůze dne 
10.3.2024, která ani k dnešnímu dni nebyla dořešena. Komise doporučuje lépe koncipovat 
nejen program schůzí, ale také ohlídat dodržování Jednacího a Volebního řádu, které byly 
porušeny v mnoha bodech. Komise bere na vědomí, že loňská schůze byla v režii bývalé 
předsedkyně D. Rájové. Taktéž nebyla dořešena ani otázka neschválených výdajů a 
neproběhlo řešení schváleného přepracování Stanov a řádů. 
 
Na místo odvolané hospodářky byla členskou schůzí zvolena Dominika Boucká, která 
následně rezignovala ke dni 31.5.2024. Výbor od toho dne fungoval ve čtyřech, neboť se ve 
výboru nebylo možné shodnout na adekvátním řešení dané situace.  
 
Ke dni 29.5.2024 došlo k odstoupení pořadatelek klubové soutěže Pes roku Míši 
Šindelářové a Martiny Pachtové z důvodu nespokojenosti s přístupem tehdejší předsedkyně 
D. Rájové ve více bodech. Na tuto pozici se přihlásily Mária Nowak, Zuzana Štefánková a 
Karolína Pincová, které při značné časové tísni zvládly obnovenou soutěž dotáhnout až k 
dnešnímu předávání cen, které je na programu schůze. 
 
Dne 27.12.2024 podala rezignaci předsedkyně Daniela Rájová, následně byla do funkce 
kooptována Hana Sklenaříková, jejíž kooptaci bude dnes schvalovat členská schůze. 
 
Absence jednoho člena výboru, a to na pozici hospodářky, se ukázala jako sice 
komplikovaná, nicméně se podařilo udržet klub v chodu, a to i díky vynikající práci naší 
účetní.  
KRK provedla dvoufázově kontrolu účetnictví dne 4.3.2025 a shledala její práci za 
příkladnou a vzornou. Měli jsme možnost nahlédnout do účetnictví, evidence dokladů, smluv 
a faktur. Nechali jsme si detailně vysvětlit práci s hotovostí, pokladnami, převody z banky, 



evidenci majetku atd. Během kontroly nebyly shledány žádné nesrovnalosti, ocenili jsme 
velmi přehledně a profesionálně vedené účetnictví.  
KRK apeluje na přítomné členy, aby se nezdráhali do klubového účetnictnictví, které bývá k 
dispozici na členské schůzi, nahlédnout, stejně jako lze nahlédnout do transparentního účtu, 
a udělat si obrázek sami - jedná se o více než 3 tisíce záznamů za uplynulý rok a jako vždy 
tato práce stála klub jen minimální částku (což klubu uspořilo cca 120 tisíc korun bez DPH, 
co by stálo běžné vedení účetnictví). KRK by tímto chtěla poděkovat účetní Martině Paulino 
za obětavou práci a nezanevření na klub, kterému v roli hospodářky pomáhala už od roku 
2018, když tuto funkci převzala po odstoupivší Renatě Zelyczové, než byla z funkce 
nepochopitelně odvolána na minulé schůzi.  
 
Letošní schůze je volební a krom zmíněných kooptací se bude volit místopředseda, poradce 
chovu, hospodář a dva členové KRK. Za sebe i za celou Komisi bych ráda členům popřála 
šťastnou ruku při výběru, pro koho ji budou zvedat, aby se nenechali zmást manipulativními 
fabulacemi a dokázali nejen ocenit, na jakou úroveň se podařilo klub dostat, ale také kdo je 
do budoucna schopen a ochoten tuto vysokou úroveň udržet.  


